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Förtroendevalda	
	
Styrelsen		
Styrelsen	 har	 sedan	 årsmötet	 den	 27	 februari	 och	 fram	 till	 årsmötet	 15:e	 april	 2020	
bestått	av:	
	
Frida	Nyqvist		 	 Ordförande	
Majken	Lagerbielke		 	 Vice	Ordförande	
Tuulia	Parviala	 	 Kassör	
Ronja	Österud		 	 Sekreterare		
Siri	Spångberg	 	 Ledamot	
Sofia	Rydén		 	 	 Ledamot	
Sara	Ottosson		 	 Ledamot		
	
Ella	Öhlund		 	 	 Suppleant	
Albin	Thelin		 	 	 Suppleant	
	
Under	året	har	styrelsen	haft	(20)	sammanträden.		
	
Utskottspresidium		
Utskottspresidierna	har	sedan	årsmötet	27:e	februari	2019	och	fram	till	20:e	mars	2019	
bestått	av:	
	
Jennie	Römer			 	 Ordförande	Föreläsningsutskottet	
Idil	Suleiman	 	 	 Vice	ordförande	Föreläsningsutskottet	
	
William	Munroe		 	 Ordförande	Eventutskottet		
Johanna	Dyrefors	 	 Vice	ordförande	Eventutskottet		
	
Vakant	 		 	 Ordförande	Marknadsutskottet	
Vakant	 	 		 Vice	ordförande	Marknadsutskottet	
	
Rebecka	Holm	 	 Ordförande	Påverkansutskottet		
Frida	Lindman	 	 Vice	ordförande	Påverkansutskottet		



	
Utskottspresidierna	har	sedan	20:e	mars	2019	och	fram	till	den	17:e	april	2019	bestått	
av:	
	
Jennie	Römer			 	 Ordförande	Föreläsningsutskottet	
Idil	Suleiman	 	 	 Vice	ordförande	Föreläsningsutskottet	
	
William	Munroe		 	 Ordförande	Eventutskottet		
Johanna	Dyrefors	 	 Vice	ordförande	Eventutskottet		
	
Sasha	Kroon	 		 	 Ordförande	Marknadsutskottet	
Elin	Lithammer	 	 	Vice	ordförande	Marknadsutskottet	
	
Rebecka	Holm	 	 Ordförande	Påverkansutskottet		
Frida	Lindman	 	 Vice	ordförande	Påverkansutskottet		
	
Utskottspresidierna	har	sedan	17:e	april	2019	och	fram	till	23:e	september	2019	bestått	
av:	
	
Nadia	Haque	 	 	 Ordförande	Föreläsningsutskottet		
Idil	Suleiman			 	 Vice	ordförande	Föreläsningsutskottet	
	
William	Munroe		 	 Ordförande	Eventutskottet		
Johanna	Dyrefors	 	 Vice	ordförande	Eventutskottet		
	
Sasha	Kroon		 	 	 Ordförande	Marknadsutskottet	
Elin	Lithammar		 	 Vice	ordförande	Marknadsutskottet	
	
Rebecka	Holm	 	 Ordförande	Påverkansutskottet		
Frida	Lindman	 	 Vice	ordförande	Påverkansutskottet		
	
Utskottspresidierna	 har	 sedan	 23:e	 september	 2019	 och	 fram	 till	 21:a	 januari	 2020	
bestått	av:	
	
Vakant		 	 	 Ordförande	Föreläsningsutskottet	
Idil	Suleiman			 	 Vice	ordförande	Föreläsningsutskottet	
	
William	Munroe		 	 Ordförande	Eventutskottet	
Johanna	Dyrefors	 	 Vice	ordförande	Eventutskottet	
	
Sasha	Kron		 	 	 Ordförande	Marknadsutskottet	
Elin	Lithammar		 	 Vice	ordförande	Marknadsutskottet	
	
Rebecka	Holm	 	 Ordförande	Påverkansutskottet		
Frida	Lindman	 	 Vice	ordförande	Påverkansutskottet		
	
Utskottspresidierna	har	 sedan	21:a	 januari	2020	och	 fram	 till	 årsmötet	den	15:e	april	
2020	bestått	av:	
	



Vakant		 	 	 Ordförande	Föreläsningsutskottet	
Idil	Suleiman			 	 Vice	ordförande	Föreläsningsutskottet	
	
William	Munroe		 	 Ordförande	Eventutskottet	
Vakant	 	 	 Vice	ordförande	Eventutskottet	
	
Sasha	Kron		 	 	 Ordförande	Marknadsutskottet	
Elin	Lithammar		 	 Vice	ordförande	Marknadsutskottet	
	
Rebecka	Holm	 	 Ordförande	Påverkansutskottet		
Frida	Lindman	 	 Vice	ordförande	Påverkansutskottet		
	
	
Verksamheten	i	stort	
Under	verksamhetsåret	2019/2020	har	Feministiska	Juriststudenter	Uppsala	(FEMJUR)	
haft	 ett	 fortlöpande	 arbete	 gentemot	 medlemmarna	 och	 institutionen,	 samt	 även	
engagerat	 sig	 i	 den	 juridiska	 diskussionen	 i	 övrigt.	 Det	 här	 verksamhetsåret	 har	
föreningen	haft	ett	stort	fokus	på	utåtriktat	arbete	och	diskussion.	Föreningen	har	i	början	
på	 året	 anordnat	 en	 föreläsningsserie	 i	 fyra	 delar	 med	 temat	 ‘100	 år	 av	 rösträtt’,	 en	
föreläsning	 om	 våld	 i	 nära	 relationer	 och	 en	 om	 feministisk	 juridik.	 Utöver	 det	 har	
föreningen	anordnat	 flertal	diskussionstillfällen,	med	 teman	som	 ‘Sexköpslagen	20	år’,	
arbetsrätt	och	EU-valet.		
	
Påverkansutskottet	har,	i	samarbete	med	Juridiska	Föreningen	(JF),	genom	en	stressenkät	
genomfört	en	studie	om	stress	och	psykisk	ohälsa	på	juristutbildningen.	Arbetet	mynnade	
ut	i	en	rapport	med	efterföljande	panelsamtal	och	en	debattartikel	publicerad	i	Uppsala	
Nya	Tidning.	Rapporten	har	lett	till	påverkan	på	juridiska	institutionen	som	har	anordnat	
en	utbildningsdag	på	temat,	där	FEMJUR	och	JF	närvarade.	Vidare	har	det	anordnats	ett	
uppföljande	 panelsamtal	 på	 temat	 #Medvilkenrätt,	 för	 att	 följa	 upp	 juridiska	
institutionens	arbete	efter	uppropet.		
	
Föreningen	 har	 förutom	 utbildande	 verksamhet	 även	 haft	 social	 verksamhet.	 Det	 har	
bestått	 i	 introduktionskvällar	 för	 nya	 medlemmar	 vid	 terminsstart,	 kick-offs	 för	
förtroendevalda,	 FEMKLUBB	 vid	 två	 tillfällen	 och	 firande	 av	 FEMJUR:s	 födelsedag.	
Föreningen	 fortsätter	 hålla	 en	 god	 kontakt	med	 övriga	 föreningar	 aktiva	 vid	 juridiska	
fakulteten	och	har	varit	ansvariga	för	att	anordna	vänmiddag	dit	JF,	ELSA,	Kontaktdagen	
och	Asylrättsstudenterna	har	varit	inbjudna.		
	
FEMJUR	fortsätter	att	växa	som	förening	och	har	under	året	fått	flera	yttre	förfrågningar	
från	externa	aktörer	om	att	komma	och	delta	under	olika	evenemang	eller	att	föreläsa.	
Det	 har	 skett	 vissa	 strukturella	 förändringar	 under	 året	 i	 form	 av	 en	 förskjutning	 av	
verksamhetsåret	 och	 räkenskapsåret.	 På	 grund	 av	 det	 här	 anordnades	 ett	 extrainsatt	
årsmöte	 i	 slutet	 på	 höstterminen,	 där	 det	 nya	 räkenskapsåret	 klubbades	 igenom.	
Föreningen	sökte	och	blev	beviljad	bidrag	från	Rådet	för	lika	villkor	för	att	anordna	en	
biovisning	 med	 efterföljande	 samtal	 på	 temat	 ‘EU-migration	 och	 tiggeriförbudet’.	
Projektetet	som	skulle	anordnas	innan	verksamhetsårets	slut	har	skjutits	upp	tills	vidare,	
på	grund	av	den	rådande	situationen	med	Covid-19.	
	



Under	året	har	FEMJUR	arbetat	aktivt	med	marknadsföring	och	medverkat	på	flera	olika	
evenemang.	 Föreningen	 har	 haft	 en	 domarstation	 under	 två	 recceveckor	 och	 en	 ökad	
närvaro	på	munken.	Ny	merch	 i	 form	av	klistermärken	har	börjat	delas	ut	vid	 sådana	
tillfällen	 och	 en	 ny	 banderoll	 användes	 när	 FEMJUR	 gick	 i	 Stockholms	 prideparad.	
Föreningen	 har	 representerats	 på	 ett	 flertal	 sittningar	 såsom	 Juristbalen,	
Reccegasquerna,	Kontaktdagsbanketten	och	ELSA-gasquen.	
	
På	grund	av	avhopp	i	utskottspresidiet	har	viss	tillfällig	omstrukturering	varit	nödvändig	
för	arbetet	i	utskotten.	Föreläsnings-	och	eventutskottet	har	slagits	ihop	under	den	senare	
delen	av	verksamhetsåret.	
	
Styrelsens	reflektioner		
Styrelsen	har	under	året	haft	 en	 löpande	diskussion	om	sina	visioner	 för	FEMJUR	och	
kring	föreningens	syften.	Diskussion	har	också	förts	huruvida	Föreningen	ska	ta	ställning	
i	frågor	som	är	aktuella	i	samhällsdebatten	och	ha	ett	tydligare	s	k	“åsiktsprogram”.	Det	
här	 för	att	FEMJUR	 i	 förlängningen	ska	kunna	ha	en	 större	påverkan	på	den	 juridiska	
diskussionen	i	övrigt,	som	är	ett	av	föreningens	syften.	Etableringen	visar	att	FEMJUR	kan	
vara	 aktiv	 i	 att	 påverka	 samhällsdebatten	 och	 utbilda	 inom	 feministiska	 frågor.	 Att	
fortbilda	Föreningens	medlemmar	inom	aktuella	ämnen	har	också	varit	en	viktig	del	av	
det	visionsinriktade	arbetet	under	året.	Det	har	gjorts	en	ansats	från	styrelsens	sida	att	
försöka	fördjupa	samarbetet	mellan	FEMJUR:s	systerföreningar.	Frågan	om	att	starta	en	
riksorganisation	 (“FEMJUR	Sverige”)	har	kommit	upp.	 Styrelsen	 tror	att	det	 finns	 stor	
potential	i	ett	sådant	samarbete	som	vi	hoppas	fortsätter	att	utvecklas	framöver.	
	
Inför	 verksamhetsåret	 har	 FEMJUR	 haft	 som	 mål	 att	 utveckla	 Föreningens	
marknadsföring.	 Fokus	 har	 legat	 på	 att	 utveckla	 sociala	 medier	 och	 att	 värva	 nya	
medlemmar	 till	 Föreningen	 samt	 aktiva	 till	 utskotten.	 För	 att	 uppnå	 detta	 mål	 har	
styrelsen	varit	mer	aktiv	på	Instagram	genom	att	bland	annat	lägga	upp	fler	“stories”	och	
enskilda	 inlägg	 där	 förtroendevalda	 presenteras.	 För	 att	 värva	 fler	 medlemmar	 har	
styrelsen	infört	krav	på	medlemskap	på	vissa	av	de	event	som	har	arrangerats,	något	som	
styrelsen	 ansett	 varit	 lyckat.	 Därutöver	 har	 styrelsen	 prioriterat	 att	 i	 en	 större	
utsträckning	närvara	på	munken	 för	att	nå	ut	 till	nya	medlemmar.	För	att	öka	antalet	
aktiva	till	utskotten	har	styrelsen	uppmuntrat	till	öppna	utskottsmöten.		
	
Arbetet	 med	 psykisk	 ohälsa	 har	 under	 året	 haft	 en	 framträdande	 roll	 i	 FEMJUR:s	
verksamhet.	Föreningens	arbete	mot	institutionen	har	till	stor	del	skett	i	samarbete	med	
JF	 som	 har	 kårstatus.	 Styrelsen	 upplever	 att	 detta	 har	 lett	 till	 ett	 större	 gehör	 från	
institutionen.	 Till	 exempel	 har	 rapporten	 om	 juriststudenternas	 psykiska	 ohälsa	
utmynnat	 i	både	ett	panelsamtal	med	 lärare	på	programmet	och	en	utbildningsdag	 för	
institutionens	personal	där	representanter	från	FEMJUR	deltog	och	fick	höras.	Frågan	om	
psykisk	ohälsa	på	juristprogrammet	har	legat	i	både	FEMJUR:s	och	JF:s	intresse.	Styrelsen	
anser	 att	 samarbetet	 mellan	 föreningarna	 har	 gynnat	 påverkansarbetets	
genomslagskraft.	

Inom	 styrelsen	 har	 arbetet	 med	 psykisk	 ohälsa	 främst	 inriktat	 sig	 på	 att	 hitta	 en	
kommunikationskanal	 mellan	 styrelsemedlemmarna	 som	 bidrar	 till	 ett	 hållbart	
engagemang.	 Kommunikationen	 har	 flyttats	 från	 Facebook	 till	 arbetsverktyget	
Workplace.	 Tanken	 är	 att	 engagemanget	 i	 föreningen	 ska	 kunna	 separeras	 från	
privatlivet.	Engagerade	i	föreningen	ska	kunna	“logga	ut”	från	sitt	engagemang	på	kvällar	



och	helger	om	de	vill.	Styrelsen	upplever	att	arbetssättet	med	Workplace	har	fungerat	bra	
internt	i	styrelsen	men	att	det	inte	har	blivit	etablerat	i	utskotten.	Det	är	svårt	att	säga	vad	
det	beror	på.	Styrelsen	tror	emellertid	att	det	är	viktigt	att	varje	år	föra	diskussionen	kring	
kommunikation	 och	 hur	 denna	 ska	 fungera	 för	 att	 fortsätta	 arbetet	 med	 ett	 hållbart	
engagemang.	

Sociala	aktiviteter	 inom	FEMJUR	är	viktigt	 för	att	aktiva	medlemmar	ska	vilja	 fortsätta	
engagera	sig	och	för	att	ge	ett	intryck	utåt	av	att	det	är	givande	och	roligt	att	engagera	sig	
i	Föreningen.	Det	ökar	intresset	för	ett	aktivt	engagemang.	Styrelsen	har	gjort	en	ansats	
att	 att	 öka	 sammanhållningen	 i	 Föreningen,	 b	 la	 genom	 att	 anordna	 event	 som	 är	
“medlemsexklusiva”	och	kick-offs	för	de	förtroendevalda	vid	terminsstart.	Utöver	det	har	
denna	del	av	verksamheten	varit	bristande	och	har	fått	stå	åt	sidan	till	förmån	för	arbetet	
kring	en	mer	utåtriktad	och	fortbildande	verksamhet.	Styrelsen	ser	dock	att	arbetet	med	
sammanhållning	och	interna	evenemang	i	Föreningen	fortsätter.	
	
Föreningen	har	under	året	fått	möjlighet	att	delta	i	flera	sammanhang	med	externa	parter.	
Exempel	på	detta	är	att	 representanter	 från	 styrelsen	har	deltagit	 i	 evenemangen	Min	
kropp	min	rätt	på	Fredens	hus	och	Slut	or	nut	med	Amnesty.	I	båda	fallen	har	syftet	varit	
att	 informera	och	 föra	diskussion	om	samtyckeslagstiftningen.	Styrelsen	tror	att	det	är	
viktigt	 för	 Föreningens	 fortlevnad	 att	 ta	 tillvara	 på	 dessa	 tillfällen	 att	 synas	 och	 föra	
diskussion	även	utanför	juristprogrammet.	Styrelsen	tolkar	förfrågningarna	som	att	det	
finns	ett	fortsatt	intresse	i	samhället	för	ett	feministiskt	perspektiv	på	juridiken.	
	


